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Referat: ordinært bestyrelsesmøde 
 
SENESTE REFERAT: GODKENDT  
DAGSORDEN: GODKENDT  
TILSTEDE: STEFFEN JØRGENSEN, MATHIAS BILLE, STINE LYKKE CARSTENSEN, LISE 
HOMMELGAARD OG MADS ANDERSEN PII 
 
 
Gården 
Der er i gården renset kloakafløb, samt afløb fra nedløbsrør, for at forebygge 
fremtidige vandskader i kældre. 
 
Vaskemaskiner 
Der er lavet midlertidig løsning på 3 af vaskemaskinerne i det store vaskerum, 
og vi satser på de kan bruges uden problemer indtil installation af nye rør og 
de vaskemaskiner har fundet sted.  
 
 
Udskiftning af brugsvandsrør 
Der er indgået aftale med entreprenøren Bravida og der foreligger nu en 
tidsplan for projektet. Projektet starter i uge 5 og det forventes at blive 
færdiggjort i uge 13. 
Arbejdet i lejlighederne kommer til at foregå i uge 9 til 13. 
Der kommer en skrivelse rundt om nærmere forløb, og hvornår 
håndværkerne skal have adgang til de enkelte lejligheder.  
 
Nye vaskemaskiner forventes at blive installeret hurtigst muligt efter 
rørarbejdet i vaskerierne er udført. 
 
 
Hjertestarter 
Tak for godt fremmøde til hjertestop-kurset i december. Der kommer endnu et 
kursus indenfor en årrække, som vi håber der også vil være stor tilslutning til.  
 
Til info har der været service af vores hjertestarter. 
 
 
Fælles kontor 
Ikke noget nyt – afventer tilbud fra gulvmand og den videre proces. 
 
 
Lyde ved radiatorer 
Der opleves bankelyde fra radiatorer i RP3. Der arbejdes på at finde årsagen 
med VVS-entreprenør og udbedre problemet. 
Der opleves ligeledes hylelyde fra radiatorerne i SV66, og dette forventes løst 
snarest.  
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Storskrald  
Bestyrelsen opfordrer endnu en gang til vi i fællesskab skal huske at bestille 
storskrald - det tager blot 5 min. 
 
Der bliver hængt skilte op udenfor porten med vejledning til bestilling af 
storskrald.  
 
Bestyrelsen forventer at alle andelshavere tager ansvar, så vi får et pænt 
område udenfor porten og andelsforeningens bygninger.  
 
Dørtelefoner 
Vi oplevede forleden dag larm fra dørtelefon i forbindelse med snevejret. 
Den midlertidige løsning var at slukke strømmen til dørtelefonerne. Der 
kommer elektriker og udbedrer det når vejrsituationen forbedres. 
 
Salg og syn 
RP 3 1 th – 100% 
SV 68 1 tv – 100% 
RG 7 1 tv – 100% 
 
NÆSTE MØDE BESTYRELSESMØDE:  7/2-2024 
 
 
 
  
 
 
  


